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Jeg synes det kunne være aktuelt at få en tilkendegivelse fra alle vore parceller,
om de på længere sigt ønsker indlagt den måske kommende fjernvarme i området.
Eller de allerede nu har taget stilling til, eller har fået en varmepumpeløsning.
Kundetilslutningen er jo afgørende for, om FV med det omfattende gravearbejde er en
farbar økonomisk løsning!
Kunne det være en idé at udsende et spørgeskema med retursvar inden GF, så det kunne
drøftes på denne?
Ved vi, om der PT er en endelig lovvedtagelse om at vi fremover fra 2025 skal betale
grundværdiskat af vores fællesområder? (kunne jo påvirke det fremtidige kontingent)
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